

شهادة تأسيس
CERTIFICATE OF REGISTRATION

Certificate No. DMCC138705

رقم الشهادة DMCC138705

The Registrar of Companies of the Dubai Multi Commodities Centre Authority (DMCCA) hereby certifies that:

يشهد مسجل الشركات بمركز دبي للسلع المتعددة بأن:

TKEY DMCC

تكيي م.د.م.س

Is formed as a Company with Limited Liability this day 4-Sep-2018 and that all the Requirements under the provisions of law No.(4) of 2001 & order dated May 1st, 2002 in respect of Establishing Dubai Multi Commodities Centre Authority (DMCCA) and its amendments has been satisfied.

تأسست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوم 4-Sep-2018 وأن جميع متطلبات القانون رقم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بشأن إنشاء سلطة مركز دبي للسلع المتعددة وتعديلاته قد تم استيفاؤها.

2/5/19



Document reference no: 397210343130

This document has been electronically generated by DMCC Authority. To verify the content and authenticity of this document go to www.dmcc.ae/document_verification and enter the unique document reference number.

مرجع الوثيقة: 397210343130
لقد أنشئت هذه الوثيقة إلكترونياً من قبل سلطة مركز دبي للسلع المتعددة. للتحقق من المحتوى وصحة هذه الوثيقة إذهب إلى www.dmcc.ae/document_verification ثم أدخل الرقم الخاص لمرجع الوثيقة

شهادة تأسيس
CERTIFICATE OF REGISTRATION

Certificate No. DMCC138705

رقم الشهادة DMCC138705

The Registrar of Companies of the Dubai
Multi Commodities Centre Authority
(DMCCA) hereby certifies that:

يشهد مسجل الشركات بمركز دبي للسلع المتعددة بأن:

TKEY DMCC

تكيي م.د.م.س

Is formed as a Company with Limited
Liability this day 4-Sep-2018 and that all
the Requirements under the provisions of
law No.(4) of 2001 & order dated May 1st,
2002 in respect of Establishing Dubai Multi
Commodities Centre Authority (DMCCA)
and its amendments has been satisfied.

تأسست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوم
4-Sep-2018 وأن جميع متطلبات القانون رقم (4) لسنة
2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بشأن إنشاء
سلطة مركز دبي للسلع المتعددة وتعديلاته قد تم
استيفاؤها.

2/5/19



Document reference no: 397210343130

This document has been electronically generated by DMCC Authority. To verify the content and authenticity of this document go to www.dmcc.ae/document_verification and enter the unique document reference number.

مرجع الوثيقة: 397210343130
لقد أنشئت هذه الوثيقة إلكترونياً من قبل سلطة مركز دبي للسلع المتعددة. للتحقق من المحتوى وصحة
هذه الوثيقة إذهب إلى www.dmcc.ae/document_verification
ثم أدخل الرقم الخاص لمرجع الوثيقة